
Szanowna Pani Redaktor. 

W odniesieniu do Pani artykułu pt. „Walczą o swój oddział”, zamieszczonego w 
gazecie Tygodniowej w czwartek 13 czerwca 2019r., w którym szkaluje Pani 
dobre imię Rady Pedagogicznej Szkoły Podstawowej w Wężyskach, a tym 
samym wizerunek szkoły( patrz zdjęcie w artykule), cytując niesprawdzone 
informacje podane przez Radnego Grycana. 

Żądamy przeprosin na łamach Waszego pisma oraz sprostowania, ponieważ 
reprezentantem Rady Pedagogicznej jest jej przewodniczący, czyli dyrektor 
szkoły, z którym nikt nie rozmawiał na temat jakichkolwiek zmian dotyczących 
funkcjonowania oddziału przedszkolnego w Czarnowie, a tym bardziej 
członkowie rad sołeckich. Ponadto na żadnym posiedzeniu rady pedagogicznej 
nie był poruszany temat jakichkolwiek zmian co do funkcjonowania Oddziału 
Przedszkolnego w Czarnowie. 

Jeżeli Pan Radny uzyskał informacje, na które powołuje się w artykule, to 
prosimy o wymienienie informatorów z imienia i nazwiska a nie podszywanie 
się pod radę pedagogiczną Szkoły Podstawowej w Wężyskach. 
Ponadto pragnę nadmienić, że Pan Radny powróciwszy do rzeczywistości, 
przywołuje temat rzekomej likwidacji jako temat zastępczy w swojej 
działalności. Od lat Pan radny nie interesuje się problemami szkoły jak i 
oddziału w Czarnowie, więc tym bardziej dziwi i oburza jego wypowiedź. 

 

                                                                                         Z poważaniem 
                                                                              Przewodniczący i członkowie 
                                                              Rady Pedagogicznej Szkoły Podstawowej  
                                                                                           w Wężyskach 
 


